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WAREGEM

Met de aanleg van de parking

tussen De Treffer en het Regen-

boogstadion en gelijktijdig de

realisatie van een verkeersluwe

voet- en fietsweg van de Zuider-

laan langs het Regenboogstadion

naar De Treffer en de stadionvij-

vers wordt ook een aantal nieu-

we verkeersmaatregelen inge-

voerd. Zo mogen auto’s de par-

king in de Meersstraat alleen

oprijden ter hoogte van het voet-

balstadion en afrijden aan De

Treffer. Zes parkeerplaatsen

worden voorbehouden aan per-

sonen met een beperking en

twee voor elektrische voertuigen.

Op de parkeerstrook langs de

Meersstraat kunnen van maan-

dag tot vrijdag tussen 8 en 16 uur

uitsluitend autocars parkeren,

behalve in juli en augustus.

Ook het Jozef Duthoypleintje in

de gelijknamige straat is heraan-

gelegd. Bestuurders mogen de

parking enkel oprijden ter hoogte

van huisnummer 129 en afrijden

ter hoogte van huisnummer 107

(aan vroegere frituur). Twee par-

keerplaatsen dienen voor perso-

nen met een beperking. (TVW)

NA HERAANLEG

Nieuwe regels
op 2 parkings

Er is een nieuw bestek opge-

maakt voor de heraanleg of ver-

nieuwing van een aantal ‘trage

wegen’. Afgelopen zomer ging

het schepencollege al op zoek

naar een uitvoerder van de wer-

ken, maar zette die procedure

toen stop nadat “onaanvaardbare

offertes” werden ontvangen. Het

dossier werd dan ook opgesplitst

in een perceel per voetweg. Nu

worden de kosten op 413.000

euro (inclusief btw) geraamd. Het

gaat om deze wegels: Potegem-

straat (plus vervangen brug oude

Gaverbeek), Ossekopstraat, Om-

loopstraat, Ter Elststraat, Paters-

wegel, Hazepad, voetweg Ter

Zompt-Kleurvinge-Kouters, Oli-

fantstraat en Caseelstraat. (TVW)

NIEUWE AANBESTEDING

Trage wegen

Thea Mestdagh (N-VA) kaartte het verbod op aard-

gasauto’s in de parking onder de Zuiderpromenade

aan. “Demotiverend voor wie zo een auto heeft of

wil.” Volgens schepen van Mobiliteit Kristof Chante-

rie (CD&V) botst men op een hiaat in de Belgische

wetgeving. “De verantwoordelijkheid ligt bij uitbater

Wagso, dat eerst een risico-analyse wil uitvoeren.”

GEEN AARDGASAUTO’S ONDER ZUIDERPROMENADE

Niet alle auto’s welkom

G
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Tientallen moslims uit de hele re-
gio komen wekelijks meerdere ke-
ren samen bidden, lessen volgen
en andere activiteiten bijwonen in
moskee Al Azhar in de Roger
Vansteenbruggestraat, maar de
omgeving is niet op die drukte
voorzien. “We stellen gevaarlijke
situaties vast tussen fietsers, par-
kerende wagens en voorbijrijden-
de auto’s”, merkt Mario Verhellen
op. “De voorbije maanden werden
parkeerverboden ingevoerd in een
deel van de Fabrieksstraat en de
Armand De Rorestraat, maar zon-
der veel resultaat.” 
Volgens het oppositielid is een en
ander het gevolg van de invoering
van betalend parkeren op de stati-
onsparking, want vroeger was die
voor de moskeegangers gratis toe-
gankelijk vanuit de Vansteen-
bruggestraat. De vraag die Verhel-
len in petto had voor schepen van
Verkeer en Mobiliteit Kristof

Chanterie (CD&V) was dan ook
voorspelbaar, maar die gaf het
raadslid weinig hoop. “We heb-
ben de NMBS gevraagd om het

deel van de stationsparking dat
amper bezet is weer te laten uitba-
ten door het stadsbestuur, maar
we ontvingen nog geen antwoord.
Contacten met Deinze en Ouden-
aarde laten uitschijnen dat we op-

nieuw tegen een muur zullen bot-
sen. De enige realistische piste is
allicht blijven aandringen op lage-
re tarieven.”
Verhellen opperde nog een ande-
re mogelijkheid. “Waarom de
kwestie niet aankaarten bij de cu-
rator van Sofinal of Leiedal en hen
vragen om de werknemerspar-
king van het voormalige bedrijf in
de Fabrieksstraat te mogen ge-
bruiken.” Een voorstel dat sche-
pen Chanterie niet in de wind
sloeg.
Of er ook geen gemachtigd op-
zichters kunnen worden aange-
steld, wou Verhellen nog weten.
Chanterie: “De politie heeft an-
derhalf jaar geleden vijf leden van
de moskee opgeleid tot gemach-
tigd opzichter. We stellen vast dat
die mensen maar weinig in het
straatbeeld te zien zijn, dus zullen
we hen hier zeker over aanspre-
ken.” 

“Laat bezoekers van
moskee parking
Sofinal gebruiken”
WAREGEM Oppositiepartij SP.A vindt dat het stadsbestuur actie moet onderne-
men om het drukke verkeer en de parkeerproblemen bij activiteiten in de moskee
Al Azhar in de Roger Vansteenbruggestraat aan te pakken. “Vraag toelating om
de werknemersparking van het vroegere Sofinal in de Fabrieksstraat te mogen
gebruiken.”

Mario Verhellen wil het moskeeverkeer op drukke momenten een uitweg bieden. (Foto HDV)

“We hopen op lagere 

tarieven voor par-

king achter station”

KRISTOF CHANTERIE
Schepen van Mobiliteit

Waregem tekent in op een proefproject van Imog

voor camerabewaking aan glasbollen. De intercom-

munale neemt twee jaar de kosten op zich. Inge

Vandevelde (Groen) is niet overtuigd. “Zet een num-

mer op die containers om sluikstorten te melden.”

Burgemeester Vanryckeghem (CD&V): “De beste

resultaten bereik je met ondergrondse bollen.”

“BETER IS NOG ONDERGRONDS BRENGEN”

Camera’s aan glasbollen
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De raad keurde een borgstel-

ling goed voor Zulte Ware-

gem om de omzetting van

een kortetermijnlening van

vijf miljoen euro naar een

krediet op vijf jaar mogelijk te

maken.

Ook zal de stad maximaal de

helft van de kostprijs van de

nieuwe viptribune in de hoek

aan de Zuiderlaan (5,6 mil-

joen euro exclusief btw)

subsidiëren. Dat gebeurt met

de opbrengst van de verkoop

van de gronden aan het

Regenboogstadion (circa 5,8

miljoen) waarop straks onder

meer een hotel zal verrijzen.

De resterende 3 miljoen euro

zal via een jaarlijkse wer-

kingstoelage worden toege-

kend aan Zulte Waregem in

de terugbetaalperiode van

de gewaarborgde lening,

weliswaar na bewijs van

aflossing van het krediet.

Oppositiepartij Groen stemde

tegen. “Ik ben niet tegen de

sport, want mijn zoon is voet-

baller, maar ik vind dat de

stad te veel geld in Essevee

pompt”, stelde Inge Vande-

velde. Mario Verhellen (SP.A)

opperde dat Waregem de

club in een eerste fase van

de stadionvernieuwing al

eens 2,6 miljoen toestak.

“Dan mogen we niet bewe-

ren dat er geen gemeen-

schapsgeld naar het voetbal

vloeit.” 

Financiënschepen Rik Soens

(CD&V): “Die borgstelling is

geen schuld die we op ons

nemen. Mocht Essevee zijn

beloftes in verband met dat

krediet niet nakomen, verliest

het ook zijn recht van opstal

in het stadion. Trouwens,

behalve misschien Ander-

lecht en Club Brugge kan

geen enkele Belgische voet-

balclub zomaar naar de bank

stappen.”

De schepen kwam ook nog

eens terug op de eerdere

stadsgift. “Die donatie van

2,6 miljoen euro drie jaar

geleden werd hier goedge-

keurd. Daar blijft onze pure

financiële bijdrage in het

project bij. Met de toelage

van nu houden we drie mil-

joen achter als een soort

borg op borg. Ons risico is

dus klein en de club staat er

beter voor dan in 2014.”

Groen: “Stad
stopt te veel geld
in het voetbal”
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Zit u hier voor iets tussen?
Meer op facebook.be/zituhiervoorietstussen 

en op www.gelijkekansen.be

«Voor de huidige regering is
het één voor twaalf, voor de
volgende twintig over twaalf.»
Met die onheilspellende bood-
schap roept Elia de federale re-
gering op om knopen door te
hakken in verband met de
kerncentrales. De hoogspan-
ningsnetbeheerder analyseer-
de de toekomst van het Bel-
gisch energiesysteem. Als we
tegen 2025, zoals afgesproken,
alle kerncentrales in ons land
willen sluiten, moet er drin-
gend aan alternatieven ge-
werkt worden.

GASCENTRALES
GEZOCHT
Elia becijferde dat er tegen de
winter van 2025-2026 een ver-
vangingscapaciteit van min-

stens 3,6 gigawatt nodig zal
zijn. Dat komt neer op de
bouw van 8 à 9 nieuwe gascen-
trales tegen 2025. Ook biomas-
sacentrales behoren tot de mo-
gelijkheid. Maar omdat de
stroomprijzen vandaag zo laag
staan, zijn er geen investeer-
ders die bereid zijn nieuwe
centrales te bouwen. Daarom
wil de organisatie dat de rege-
ring geïnteresseerde partners
mee ondersteunt. Als er niet
snel iets beslist wordt, zullen

de vier grootste kerncentrales
van ons land ook na 2025 open
moeten blijven, klinkt het.
«Deze studie bevestigt wat ik al
verschillende keren heb ge-
zegd: het interfederaal ener-
giepact moet zo snel mogelijk
klaar zijn», zegt Vlaams ener-
gieminister Bart Tommelein
(Open Vld). «De toekomst is
hernieuwbaar. We stappen af
van kernenergie.» De minister
benadrukt dat het akkoord
voor het einde van het jaar op-

gemaakt moet zijn.

«BETAALBAARHEID
OOK BELANGRIJK»
Dat klinkt als muziek in de
oren van coalitiepartner
CD&V, maar ook van opposi-
tieleden sp.a en Groen. Die
laatste biedt aan om mee te
werken aan een toekomstplan.
«Elia stelt duidelijk dat her-
nieuwbare energie de toe-
komst is, als de politiek nu in
actie schiet. Laat ons nu samen
werk maken van dat energie-
pact», aldus Kamerfractielei-
der Kristof Calvo.
Niet iedereen is te vinden voor
een kernuitstap in 2025. Rege-
ringspartij N-VA stelt voor om
de twee jongste centrales lan-
ger open te houden en krijgt
hiervoor ook de steun van het
Verbond van Belgische Onder-
nemingen. «Veiligheid is prio-
riteit nummer 1, maar ook be-
voorradingszekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid
staan bovenaan de agenda.
Een verlenging drukt de kos-
ten met enkele honderden
miljoenen euro per jaar»,
klinkt het. ■

BRUSSEL Hoogspannings-
netbeheerder Elia zegt
dat de federale regering
dringend aan de slag moet
als ze de klimaatdoelstel-
lingen wil halen. Over
welke rol de kerncen-
trales daarin spelen, is de
coalitie het grondig
oneens.

AFP / J. Thys

Toekomst kerncentrales
verdeelt federale regering

Negen op de tien park-
wachters in Vlaamse con-
tainerparken werden het
afgelopen jaar geconfron-
teerd met onaangepast ge-
drag van bezoekers. Het
gaat hoofdzakelijk om ver-
bale agressie, zoals roepen,
schelden of intimiderende
gebaren.

Waar de campagne rond
‘#metoo’ in oktober zorgde
voor een lichte stijging van
het aantal telefoon- en
chatgesprekken over
grensoverschrijdend ge-
drag bij Tele-Onthaal,
merkt de dienst in de dagen
nadat de zaak rond Bart De
Pauw losbarstte bijna een
verdrievoudiging van het
aantal gesprekken over het
onderwerp.

België blijft achter op
zijn buurlanden in een VN-
rangschikking van best ge-
netwerkte landen. In de
nieuwste editie van de
ranglijst zakt ons land van
de 23ste naar de 25ste plaats.
De index is onder andere
gebaseerd op het aantal te-
lefoon- en mobiele contrac-
ten, het aantal internetge-
bruikers en indicatoren zo-
als opleidingsniveau.

KORT NIEUWS

Het traditionele Brusselse vuurwerk op nieuwjaars-
nacht wordt dit jaar bij het Atomium afgeschoten. De
werken aan de voetgangerszone en het 60-jarig jubi-
leum van het monument zijn de redenen voor de tijde-
lijke verhuis. «Het college bekijkt welke animaties er
mogelijk zijn op de site», zegt Maïté van Rampelbergh,
woordvoerder van burgemeester Philippe Close (PS).

Belga / N. Maeterlinck

Vuurwerk verhuist naar Atomium
De Nederlandse premier Mark Rutte (foto) heeft te-
gen Nederlandse journalisten gezegd dat hij zich
niet laatdunkend had hoeven uit te laten over het
fiscale klimaat in België. Dat schrijft het Algemeen
Dagblad op zijn website. «Ik had de opmerking mis-
schien niet zo hoeven maken, maar inhoudelijk
vrees ik dat het feit klopte», aldus Rutte.

AFP / A. Belot

«Had opmerking niet moeten maken»
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JASPER D’HOORE

Gezien onze uitgebreide sociale ze-
kerheid is de verwachting dat Bel-
gië de sociale kampioen van Euro-
pa moet zijn. Maar de Bertelsmann
Stiftung, een vooraanstaande Duit-
se denktank, ziet dat anders. In een
ranglijst van de sociale rechtvaar-
digheid in Europese landen zet het
ons land maar op de 13de plaats van
28 lidstaten. 

De Bertelsmann Stiftung kijkt
naar verschillende indicatoren, zo-
als het armoedebeleid, de gelijk-
heid in het onderwijs, de toegang
tot de arbeidsmarkt, de sociale co-
hesie, de gezondheidszorg en de in-
tergenerationele rechtvaardigheid.
Enkel op het vlak van gezondheids-
zorg en sociale cohesie haalt ons
land de Europese top tien. Zo is
onze zorg een van de toegankelijk-
ste van Europa, is de kwaliteit hoog
en relatief goed betaalbaar. Bij de
sociale cohesie zit België in de top
tien door de relatief goede score op
het vlak van ongelijkheid.

Op de andere indicatoren scoort
ons land tussen de tiende en de ne-
gentiende plaats op 28 landen. De
reden voor die povere scores is het
gebrek aan integratie van immi-
granten. ‘Er is een gebrekkige inte-
gratie van immigranten van de eer-
ste en de tweede generatie’, merkt
de Bertelsmann Stiftung op. 

Dat vertaalt zich in slechte pres-
taties in het onderwijs. Zo verlaten

jongeren met een migratieachter-
grond veel vaker de middelbare
school zonder een diploma. ‘Het
onderwijssysteem is onvoldoende
aangepast aan mensen wier moe-
dertaal niet het Nederlands of het
Frans is’, zo merkt de stichting op. 

De slechte prestaties in het on-
derwijs zijn gelinkt aan de proble-
men die veel immigranten onder-

vinden bij de zoektocht naar werk.
Minder dan de helft van de mensen
die in België wonen, maar die bui-
ten de Europese Unie zijn geboren,
is aan het werk. Bij de rest van de
bevolking ligt die werkzaamheids-
graad rond 70 procent. 

De onderzoekers van Bertels-
mann tonen zich dan ook erg kri-
tisch voor het migratiebeleid van

de voorbije dertig jaar. ‘België heeft
een contradictorische houding te-
genover migratie. Het land is al ja-
ren vrij open om politieke vluchte-
lingen op te vangen. Maar de opvol-
ging van die mensen verloopt
dramatisch.’ Met alle gevolgen van
dien dus. 

Tot slot bengelt ons land bijna
onderaan als het op de sociale
rechtvaardigheid tussen generaties
aankomt. Dat is onder meer een ge-
volg van onze hoge staatsschuld,
die boven de 100 procent van het
bruto binnenlands product (bbp)
is gestegen. ‘Een grote bezorgd-
heid’, meent de Bertelsmann Stif-
tung. Te meer omdat door de ver-
grijzing de pensioenuitgaven de
komende jaren fors zullen stijgen.
‘Dat is een tikkende tijdbom’, klinkt
het. 

De Bertelsmann Stiftung komt
met de ranglijst aan de vooravond
van de Europese top in het Zweedse
Göteborg. De Europese leiders zoe-
ken er uit hoe ze meer kunnen
doen om het Europees beleid een
sociale dimensie te geven. Het is
voor het eerst sinds de eeuwwisse-
ling dat de Europese staats- en re-
geringsleiders zich over het sociaal
beleid buigen. 

SCANDINAVISCHE LANDEN ZIJN SOCIAAL MEEST RECHTVAARDIG
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Bron: Social Justice Index 2017, BertelsmannStiftung

Score op 10

België scoort 
middelmatig 
door het 
gebrek aan 
integratie van 
migranten

België scoort slecht in sociale lijst
door ‘dramatische’ integratie
De gebrekkige integratie van
migranten van de eerste en de
tweede generatie doet ons land
slecht scoren op een sociale
ranglijst van de Duitse denk-
tank Bertelsmann Stiftung. 

De opvolging van 
migranten verloopt
dramatisch.

BERTELSMANN STIFTUNG
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Prins Laurent verscheen gisteren niet op het traditionele Te Deum ter
gelegenheid van Koningsdag. Zijn vrouw, prinses Claire, was er wel bij
in de Sint-Michiels en Sint-Goedelekathedraal.  © PHOTO NEWS

PRINS LAURENT LAAT ZICH NIET ZIEN OP KONINGSDAG

Sinds de zaak rond Bart De Pauw
losbarstte, is er bijna een verdrie-
voudiging van het aantal gesprek-
ken over  grensoverschrijdend ge-
drag bij Tele-Onthaal. Per dag ko-
men  meer dan negen oproepen
binnen, stelt de hulplijn. Door-
gaans gaat het om oproepers voor
wie de media-aandacht een trigger
was om het eigen verhaal te vertel-
len, soms uit een recent, soms uit
een verder verleden, zegt Tele-Ont-
haal.  De organisatie vraagt de me-
dia systematisch te verwijzen naar
het nummer 106 van Tele-Onthaal.

Meer gesprekken
over grensover-
schrijdend gedrag

BART DE PAUW

Negen op de tien wachters van con-
tainerparken in Vlaanderen wer-
den het afgelopen jaar geconfron-
teerd met ongepast gedrag van be-
zoekers. Het gaat in hoofdzaak om
verbale agressie, zoals roepen en
schelden, of intimiderende geba-
ren. Dat blijkt uit een enquête bij
recyclageparkwachters. Bij 50 pro-
cent van de respondenten gebeurt
dat ongepast gedrag minstens één
keer per week, bij een op de tien
zelfs dagelijks. 22 procent wordt
minstens één keer per jaar gecon-
fronteerd met fysieke agressie.

Agressie tegen 
personeel 
containerparken 

RECYCL AGE

LARS BOVÉ

Sinds 5 november publiceert De
Tijd, samen met bijna 100 andere
media in 67 landen, onthullingen
over de Paradise Papers. Dat zijn
meer dan 13 miljoen documenten
die zijn uitgelekt over constructies
in belastingparadijzen. Het gros, bij-
na 7 miljoen documenten, komt van
een advocatenkantoor, Appleby. 

Morgenmiddag zal het consor -

tium van onderzoeksjournalisten
ICIJ een heleboel gegevens publiek
maken. Het gaat zeker niet over alle
vertrouwelijke e-mails, documen-
ten, certificaten en andere bestan-
den die de onderzoeksjournalisten
hebben onderzocht. Maar het ICIJ
zal wel informatie over meer dan
25.000 postbusvennootschappen
onthullen. Over de hele wereld zul-

len andere journalisten, belasting-
diensten, politiediensten, het ge-
recht en iedereen die geïnteres-
seerd is de meer dan 25.000 struc-
turen kunnen ontdekken in een
databank op de website van het ICIJ.

Het ICIJ zal de 25.000 postbus-
vennootschappen toevoegen aan
zijn bestaande databank waarin al
gegevens staan uit eerdere grote
onderzoeken: Offshore Leaks, Pana-
ma Papers en Bahamas Leaks. Zo
zullen in die databank al ruim
520.000 structuren te vinden zijn.

Daar stopt het niet. In een vol-
gende fase zal het ICIJ daar nog
meer dan 100.000 dossiers aan toe-
voegen uit de gelekte bedrijvenre-
gisters van 19 landen waar je ge-
makkelijk constructies verborgen
kan houden. Bijvoorbeeld omdat
het land niet prijsgeeft wie de aan-
deelhouders zijn van een bedrijf.

Het consortium
van onderzoeks-
journalisten ICIJ
zal morgen meer
dan 25.000 post-
busvennoot-
schappen, die

opduiken in de Paradise Papers,
publiek maken. Iedereen zal de
databank kunnen raadplegen. 

Paradise Papers ontsluieren
25.000 postbusvennootschappen

In een volgende fase
zal het ICIJ ook 100.000
dossiers vrijgeven uit
de bedrijvenregisters
van landen waar je
structuren verborgen
kan houden.

Bourgeois wil
achterpoortjes
sluiten

Vlaams minister-president
Geert Bourgeois (N-VA) is niet
gewonnen voor het idee van
Open VLD-parlementslid Da-
nielle Van Wesenbeeck voor een
ethisch charter of een participa-
tie bij bedrijven als ze subsidies
krijgen van de Vlaamse over-
heid. ‘Zo’n voorstel zou ik meer
verwachten van de PVDA dan
van Open VLD’, zei Bourgeois in
het Vlaams Parlement. De libe-
rale onderneemster lanceerde
haar voorstel naar aanleiding
van de Paradise Papers. 

Bourgeois deelt wel haar ver-
ontwaardiging over de belas-
tingontwijking. ‘Waar sprake is
van illegale praktijken moet kei-
hard worden opgetreden. Als
het gaat om belastingontwij-
king moeten de achterpoortjes
dicht.’
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Negen op de tien 
containerparkwachters 
worden uitgescholden
HASSELT - In Vlaamse 
containerparken zijn vorig 
jaar negen op de tien park-
wachters uitgescholden, 
beledigd of geconfronteerd 
met een vorm van agressie.
Dat blijkt uit een bevraging bij 
de Vlaamse recyclagepark-
wachters. Zowat de helft zegt 
minstens één keer per week 
het slachtoffer te zijn van 
beledigingen. Bij één op tien 
gebeurt dat dagelijks. Opval-
lend is ook dat één op de vijf 
parkwachters het voorbije jaar 
fysiek werd aangevallen door 
misnoegde bezoekers. Conflic-
ten ontstaan meestal na de 
vraag om afval te sorteren of 
om te betalen. Interafval roept 
op tot meer respect. Dat is ook 
het thema voor de ‘Week van 
de afvalophaler en recyclage-
parkwachter’ die volgende 
weer start. (maw)

Priester die vasthield 
aan biechtgeheim moet 
voor rechter komen
BRUGGE  - De 
Brugse raadka-
mer besliste 
gistermorgen 
om priester 
Alexander 
Stroobandt (57, foto) door te 
verwijzen naar de correctio-
nele rechtbank op verden-
king van schuldig verzuim. 
De priester wist van de 
zelfmoordplannen van een van 
zijn parochianen, maar wilde 
het biechtgeheim niet schen-
den. Toen de weduwe van de 
man na zijn dood zijn gsm in 
handen kreeg, zag ze dat hij 
nog contact had gehad met de 
priester. “We hadden het graag 
anders gezien, maar we 
begrijpen dat deze discussie in 
de rechtbank gevoerd moet 
worden”, zegt de advocaat van 
de priester. “Daar zullen we 
resoluut voor de vrijspraak 
gaan. Ik vind dat het die man 
siert dat hij voor zijn biechtge-
heim koos.” (tlg)
XWie vragen heeft over zelfdoding, 

kan terecht op het gratis nummer 
1813 en www.zelfmoord1813.be

“Als Fabrizio de polonaise danst, lijkt hij geen 
last meer te hebben van zijn handicap”

GENK - De Orde van de Spasbinken heeft Fabrizio I tot nieuwe jeugd-
stadsprins van Genk verkozen. “Fabrizio is elf, verzot op carnavalsmu-
ziek, maar ook motorisch gehandicapt”, zegt commandeur Carlo 
Peeters. “Voor het eerst hebben we een prins met een beperking 
ingehuldigd, net omdat we álle kinderen gelijke kansen willen geven.” 
Fabrizio zou de eerste Limburgse jeugdprins met een beperking zijn.

Ruben STEEGEN/Chris NELIS

Fabrizio I eerste Limburgse 
jeugdprins met beperking

Doordat Fabrizio bij zijn geboor-
te korte tijd zonder zuurstof zat, 
werkt zijn fijne motoriek vandaag
niet helemaal zoals het moet.
“Verstandelijk is hij bijzonder
pienter, maar zijn spieren willen
niet altijd mee”, zegt papa Nico 
De Paola, die in Genk het restau-

rant Cucina De Luca uitbaat.
“Fabrizio wandelt moeilijk

en heeft een spraakge-
brek, waardoor je

hem moeilijk ver-
staat.”

de boot zou vallen. Maar dat was
buiten commandeur Carlo Peet-
ers van de Genkse Orde van de
Spasbinken gerekend”, gaat Nico
verder. “Enkele maanden geleden
heeft hij gepolst of we een inhuldi-
ging als jeugdprins zagen zitten.
Maria en ik hebben geen seconde
getwijfeld. Plots werd Fabrizio’s 
grote droom waarheid. We zijn
Carlo ongelooflijk dankbaar dat
hij onze zoon deze kans geeft.” 

Scepter kwijt
Afgelopen zaterdag werd de jonge
Genkenaar op het Stadsplein in-
gehuldigd. “Hij mocht op het gro-
te podium staan en heeft vervol-
gens drie uur lang in zijn prachtige
prinsenkostuum staan dansen”,
glundert Maria. “Dat kostuum is
heilig voor hem, net als zijn muts
met fazantenveer. Alleen zijn 
scepter was hij de eerste dag al 
kwijt, maar die hebben we geluk-
kig teruggevonden (lacht).” 
De komende weken staan voor de
familie De Paola bol van de carna-
valbals. Maar de hoogdag wordt
vrijdag 9 februari 2018. Dan leidt
Fabrizio I vanop zijn eigen praal-
wagen de jeugdstoet van Genk. 
“We hebben heel bewust voor Fa-
brizio gekozen, net omdat we alle
kinderen gelijke kansen willen ge-
ven”, benadrukt Carlo Peeters.
“Een prins met een beperking
vraagt extra aandacht, maar die
moeite nemen we er graag bij als je
ziet hoe gelukkig Fabrizio is.” 
De jongen is trouwens goed voor
nog een primeur. “Fabrizio I is 
niet alleen de eerste prins carnaval
met een beperking, maar ook de 
eerste jeugdprins met Italiaanse 
roots. We missen het WK, maar
op Genk carnaval zijn we er wel
bij”, lacht Nico.

We vreesden dat Fabrizio
door zijn beperking nooit
prins zou kunnen worden

Mama en papa Maria en Nico

“De praalwagens, de 
muziek,… Fabrizio vindt 
alles aan carnaval 
fantastisch”, zegt papa 
Nico De Paola. 
FOTO KAREL HEMERIJCKX

Ondanks die beperking is de elfja-
rige dol op carnaval. “Mijn vrouw
en ik zijn geen carnavalsvierders,
maar onze zoon kijkt elk jaar reik-
halzend uit naar de stoet in Genk.
De praalwagens, de mensenmas-
sa, de muziek,… Fabrizio vindt 
het allemaal fantastisch. Zodra er
feestmuziek door de boxen schalt,
begint hij te dansen. De polonaise
is zijn favoriet. En het straffe is dat
hij op zo’n moment geen last meer
lijkt te hebben van zijn handicap.”

Eigen praalwagen
Vorig jaar mocht het feestbeest al
een keer meerijden op een praal-
wagen in de stoet van Borgloon. 
“Vrienden hadden Fabrizio een
plek aangeboden”, zegt mama
Maria. “Hoewel het pijpenstelen 
regende was hij door het dolle 
heen. En de volgende keer wilde 
hij helemaal bovenaan staan en
snoep uitdelen, net als de prins.”
Maar die titel van jeugdprins leek
de ouders helaas onhaalbaar voor
hun zoontje. “We vreesden dat
Fabrizio door zijn beperking uit 
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b De Rode Zaal biedt plaats aan
achthonderd toeschouwers en
heeft een zeer groot podium. Ze
wordt gebruikt voor grootschali-
ge, internationale theater- en
dansproducties. Deze week ston-
den er diverse prestigieuze voor-
stellingen van dansgroep Rosas

van choreografe Anne Teresa De
Keersmaeker op de agenda. Maar
de mensen die een ticket hadden,
kregen deze week te horen dat de
voorstellingen werden geschrapt.
“Er werden ook geen data meer
gevonden om de voorstelling als-
nog dit seizoen te laten plaatsvin-
den”, zegt directeur Jerry Aerts.
“We hopen ze volgend seizoen te
kunnen inplannen. Dan krijgen
de mensen die nu een ticket had-
den uiteraard voorrang.”

De maatregel is het gevolg van
de renovatiewerkzaamheden in
de Rode Zaal. De toneeltoren
wordt er vernieuwd. “In augustus

bleek er een leveringsprobleem
met onderdelen voor de hijsin-
stallatie”, legt Aerts uit. “Er werd
contact opgenomen met een
nieuw bedrijf. Dat veroorzaakte
een maand vertraging.” 

Asbest
In september bleek al dat de

voorstellingen van oktober in het
gedrang kwamen. “De problemen
volgden elkaar op”, aldus Aerts.
“In de kelder aan de artiesten-
lounge viel bij een boring een
stukje asbest naar beneden.” Een
van de aannemers weigerde ver-
der te werken, wat tot nog meer

vertraging leidde. “Ondertussen
is de sanering bijna afgewerkt en
gaan de werkzaamheden weer
door”, zegt Aerts. “Dat we dit
weekend moesten beslissen ook
de voorstellingen van deze week
te schrappen, was een bittere pil.”

Begin december wordt bekeken
wat er zal gebeuren met de voor-
stelling Viktor van Tanztheater
Wuppertal Pina Bausch. “We ver-
ontschuldigen ons bij onze klan-
ten en bieden hen graag een
‘sorrypas’ aan ter waarde van 25
euro”, zegt Aerts. “Tickets van ge-
schrapte voorstellingen worden
terugbetaald.” (sare)

Antwerps kunstencentrum moet voorstellingen schrappen

Renovatie deSingel loopt vertraging op
De renovatie van de Rode Zaal 
van kunstencentrum deSingel 
loopt vertraging op. Zo veel 
dat er verscheidene 
voorstellingen geschrapt en 
uitgesteld werden. “De 
problemen volgden elkaar 
op”, zegt directeur Jerry Aerts.

Ruim helft Belgen 
slachtoffer van 
verkeersagressie
b 57% van de Belgen zegt in het
afgelopen jaar slachtoffer ge-
weest te zijn van agressief gedrag
in het verkeer. Toeterende wa-
gens (28%), obscene gebaren
(28%) en verbale agressie (27%)
komen het vaakst voor. In 2% van
de gevallen ging het om fysieke
agressie. Bestuurders die zelf
aangeven dagelijks agressief te
zijn in het verkeer, blijken dubbel
zo vaak betrokken te zijn bij onge-
vallen. Van de Vlamingen zegt
52% in het afgelopen jaar niet het
slachtoffer geweest te zijn van
verkeersagressie. Bij de Walen
kan slechts 33% dat zeggen en bij
de Brusselaars maar 28%. (blg)

Topman Horeca 
Vlaanderen wordt 
nieuwe baas Unizo
b Antwerpenaar Danny Van
Assche (45), de topman van
Horeca Vlaanderen, wordt de
nieuwe baas van ondernemersor-
ganisatie Unizo. De raad van be-
stuur heeft hem gisteren voorge-
dragen. Hij volgt Karel Van
Eetvelt op die eerder dit jaar over-
gestapt is naar Febelfin, de sector-
organisatie van de banken. “On-
mogelijke functies bestaan niet,
maar het is bijna onmogelijk om
Van Eetvelt op te volgen”, zegt
Danny Van Assche. “Hij heeft een
zeer sterke organisatie achterge-
laten. Ik zal dan ook zeer nederig
starten, wanneer ik de functie van
gedelegeerd bestuurder in het
nieuwe jaar opneem.” (blg)

22,4 miljoen euro 
uitbetaald sinds 2014 
in rampendossiers  
b Bij het Vlaams Rampenfonds
werden voor de negen rampen die
in de periode 2014-2016 erkend
werden in totaal 7.204 dossiers
ingediend. Op 30 september 2017
waren er hiervan al 1.390
(19,2%) behandeld en was er
22,4 miljoen euro aan schadever-
goeding uitbetaald. “Rekening
houdend met het grote aantal
rampendossiers heb ik voor extra
middelen gezorgd”, zegt minister-
president Geert Bourgeois
(N-VA). Het grootste aantal dos-
siers werd ingediend voor de
schade als gevolg van de langdu-
rige overvloedige regenval van 27
mei tot 26 juni 2016. (blg)

Agressief gedrag treft 
9 op de 10 wachters 
in recyclageparken
b Negen op de tien parkwachters
in Vlaamse recyclageparken wer-
den het afgelopen jaar geconfron-
teerd met onaangepast gedrag
van bezoekers. Het gaat hoofdza-
kelijk om verbale agressie, zoals
roepen, schelden of intimideren-
de gebaren. Bij 50% van de res-
pondenten gebeurt het minstens
een keer per week, bij een op de
tien zelfs dagelijks. 22% wordt
minstens een keer per jaar gecon-
fronteerd met fysieke agressie,
zoals duwen of een handgemeen.
Dat blijkt uit een enquête van
Interafval bij recyclageparkwach-
ters. Het samenwerkingsverband
roept op tot meer respect. (blg)

b Een doodeerlijke pastoor die
het goed voor heeft met zijn me-
deburgers en een president die de
verleiding van corruptie met
glans kan weerstaan. Dat is het
recept voor een hartverwarmend
verhaal over ontwikkelingshulp.

Het begon allemaal met een team
mijnwerkers dat onder leiding van
een plaatselijke pastoor bij een ri-
vier in het diamantrijke en toch
straatarme district Kono een gi-
gantische diamant vond. De steen
bleek later de veertiende grootste
diamant ter wereld te zijn, met
een gewicht van 709 karaat. De
steen is ruim 6 centimeter lang en
2,5 centimeter dik.

Vredesdiamant
De pastoor kreeg verschillende

keren het aanbod om de steen il-
legaal te verkopen, maar hij wei-
gerde en bracht – braaf als hij was
– de diamant rechtstreeks naar de
regering van Sierra Leone. Vol-
gens de rangschikking van de Ver-
enigde Naties is dat het minst ont-
wikkelde land ter wereld. 

President Ernest Bai Koroma
kreeg de steen in handen, maar
liet die niet in zijn zakken verdwij-
nen. Hij besloot om de steen
openbaar te verkopen, en de op-
brengst te investeren in zijn land.
Maar toen een bedrijf ‘slechts’ 7,7
miljoen dollar (6,5 miljoen euro)
voor de diamant bood, vond hij

dat te weinig en probeerde hij
meer geld te verkrijgen door de
steen op de internationale markt
te verkopen. “We noemen de
steen de Vredesdiamant”, zegt
Ernest Bai Koroma. “We roepen
de wereldwijde diamantindustrie
op om genereus te bieden op deze

steen. Met de opbrengst zullen we
de infrastructuur van ons land
fors verbeteren.”

Via Antwerpen naar New York
De Sierra Leoonse regering gaf

aan de Amerikaanse diamantspe-
cialist Martin Rapaport de op-
dracht om de steen te verkopen.
“Er zijn dus nog goede mensen op
deze wereld”, zegt Martin
Rapaport. “De president had de
diamant in zijn eigen zak kunnen
steken, maar weigert aan de cor-
ruptie mee te doen. Hij kan zich
niet meer bedenken, omdat we de
verkoop van de diamant breed in
de media uitsmeren. De diamant
wordt op 4 december in New York
geveild. De veiling wordt gratis
georganiseerd, zodat al het geld
naar de bevolking van Sierra
Leone kan gaan.”

De geschatte waarde ligt rond de
10 miljoen dollar (8,5 miljoen 
euro). “59% van de opbrengst gaat
naar de regering in Sierra Leone, 
die het geld zal gebruiken om on-
der meer te investeren in betere 
wegen en watervoorziening”, zegt 
Rapaport. “26% van de opbrengst 
gaat naar de mijnwerkers die de di-
amant hebben gevonden en 15% is
bestemd voor het bijzonder arme 
district Kono, want op dat grond-
gebied is de diamant gevonden.”

Woensdag werd de diamant in
aanwezigheid van de Sierra
Leoonse minister van Mijnen in
Antwerpen voorgesteld op de
Antwerp Rough Diamond Days,
de enige beurs voor ruwe diamant
ter wereld. Woensdagavond werd
de diamant al op een vliegtuig
richting New York gezet. 

Sierra Leone

Verkoop reuzendiamant moet 
straatarm land uit slop halen
Mijnwerkers en regering besluiten opbrengst aan bevolking te geven

Een van de grootste 
diamanten ter wereld
moet de inwoners van
het Afrikaanse land

Sierra Leone elektriciteit, 
proper water en betere wegen 
opleveren. De bijzondere 
edelsteen werd gisteren in 
Antwerpen voorgesteld.

CHRISTOF WILLOCX

Diamantspecialist Martin Rapaport, Sierra Leoons minister Alhaji Minkailu Mansaray en voorzitter van 
de Antwerpse Diamantkring Freddy Inzlicht tonen de zogenaamde Vredesdiamant. FOTO RR

Sierra Leone
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WEST-VLAANDEREN

Ze horen het meer dan hen lief is
als er iemand het erf komt opgelo-
pen en hen aanspreekt met de
vraag: “Is de baas thuis?” Het is,
voor landbouwersvrouwen, tel-
kens slikken als ze dat horen. Dat
zegt Geert Storme van het Leader-
project Zot van (’t) Boeren. 
“Je weet natuurlijk, als boerin, be-
ter dan die onhandige verkoper.
En je leert antwoorden met een
kwinkslag. Maar veel erger is het
als de boer zelf zijn echtgenote
niet als zijn gelijke beschouwt op
het erf. En dat komt nog altijd
voor, dat machogedrag onder de
landbouwers. Uiteindelijk betaalt

de vrouw dan weer de rekening.
De feitelijke rekening, want door-
gaans is zij het die zicht heeft op
de kassatoestand en de betalings-
mogelijkheden. Maar bij proble-

men duwt een landbouwer de
moeilijkheden vaak weg en zegt
hij dat ze samen een tandje zullen
bijsteken. En dan gebeurt het dat
ze beiden hun tanden stukbijten
op problemen die weggeschoven
maar niet opgelost geraken”, legt
KVLV-consulente Sylvie Decoute-
re uit.
“Hogeschool West-Vlaanderen
Howest heeft een tijd geleden on-
derzoek gevoerd naar het ‘welbe-
vinden’ van onze landbouwers.
Dat gebeurde in opdracht van het
provinciebestuur. De sector heeft
het hard te verduren in tijden van
globalisering, dat is duidelijk,”

zegt de agra-consulente. 
Uit dat onderzoek in 2016 bleek
dat amper een kwart van de on-
dervraagde landbouwers de toe-
komst op financieel vlak optimis-
tisch zag. Maar bijna twee op de
drie gaven aan dat de financiële
situatie de voorbije vijf jaar was
verslechterd. 
In datzelfde onderzoek – waar-
voor een duizendtal landbouwers
uit de Westhoek en uit Midden-
West-Vlaanderen werd onder-
vraagd – bleek ook dat maar wei-

nig landbouwers aangesloten zijn
bij een socio-culturele vereniging. 
Ruim 1.000 landbouwers uit de
Westhoek en Midden-West-
Vlaanderen werkten mee aan die
studie. De studie gaf te kennen
dat amper een kwart de toekomst
op financieel vlak optimistisch in-
ziet. Bijna 60 procent geeft aan
dat zijn financiële situatie de
jongste vijf jaar verslechterd is.
Amper 13 procent merkte een ver-
betering.
De meeste landbouwers zijn dan

Vrouwen...
hoofd en hart
van de boerderij
Op heel wat landbouwbedrijven zijn vrouwen de sterkhouders. Zij zorgen ervoor
dat het bedrijf én het gezin geolied blijven draaien. Voor de buitenwereld is die
inzet vaak onzichtbaar. Ten onrechte, vindt Geert Storm, de projectleider van Zot
van (’t) Boeren. In de Westhoek riep hij de landbouwersvrouwen bijeen om met
én voor hen een krachtig signaal uit te sturen. Met zo’n 90 waren ze en ze
schuwden de confrontatie niet. 

Delfine Persoon gaf boksinitiatie om de mentale weerbaarheid aan te scherpen. (F

WONEN&WERKEN
IN WEST-VLAANDEREN

“Onze

landbouwersvrouwen

zijn de spilfiguren

op de bedrijven”

Volgens de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten zijn maar

liefst 9 op de 10 parkwachters in onze recyclageparken het voorbije

jaar geconfronteerd met agressie. De helft onder hen krijgt zelfs min-

stens één keer per week te maken met een vorm van geweld, één op

de tien zelfs dagelijks. Meestal verbaal geweld: schreeuwen, schelden

of intimiderende gebaren. Maar bijna een kwart van de parkwachters

krijgen minstens één keer per jaar af te rekenen met een vorm van

fysiek geweld: duwen of handgemeen. Die agressie steekt de kop op

bij discussies over het sorteren of het betalen.

Maar niet alleen de parkwachters hebben last van onaangepast ge-

drag, ook de vuilophalers worden geregeld geconfronteerd met agres-

sieve weggebruikers. En dat kan tot gevaarlijke situaties leiden in het

verkeer.

Om meer respect af te dwingen, pakken de intercommunales van de

huisvuilverwerking uit met de Week van de Parkwachter en de Afva-

lophaler, van 20 tot 24 november. Tijdens die week worden bezoekers

gevraagd om de parkwachter extra te bedanken voor zijn inzet bij het

recycleren. En ook voor de huisvuilophaler kan er best een woord van

dank worden geplaatst. Het personeel van de intercommunales krijgt

intussen opleidingssessies over hoe om te gaan met conflicten en

agressie. Met de bedoeling om het parkbezoek voor iedereen zo vlot

en efficiënt mogelijk te laten verlopen.

SOCIAAL

Agressie tegen de wachters 
op het recyclagepark

De Dadizeelse tuinzaak Floralux bouwt in het voor-

jaar in het Limburgse Ham een tuinwinkelcomplex

van 15.500 vierkante meter. 

Het complex vervangt er ’t Serreke, een beperkt

complex van een familiebedrijf. Met de bouw van

Floralux Ham is een investering gemoeid van 12

miljoen euro.

Er komen 30 werknemers bij en het is het Dadizeel-

se architectenbureau Schepens dat de nieuwbouw

in goede banen moet leiden in Ham.

Na 60 jaar heeft Floralux zo een tweede groot tuin-

en decoratiecentrum. Het centrum in Ham zal ver-

gelijkbaar zijn met dat van Dadizele, dat wel het

grootste blijft. Het winkelgedeelte in Dadizele is

25.000 vierkante meter groot, er werken 135 men-

sen in Dadizele (40 in het nieuwe Ham), in Dadizele

zijn er 30 kassa’s, in Ham worden er dat 12. Het

assortiment telt in Dadizele 80.000 unieke artikels,

in Ham wordt dat 60.000.

De officiële opening in Ham is gepland eind maart

van volgend jaar.

OPGEMERKT

Floralux breidt uit
in... Limburg
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Rear Window
The Man Who Knew Too Much
Vertigo 
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kant, in Tongeren de containers 
voor gft. In de proefgebieden wo-
nen telkens duizend gezinnen, ge-
noeg om ongeveer één vrachtwa-
gen te vullen.
Alle gezinnen krijgen er een pak-
ketje van ongeveer 20 euro met
zes rollen afvalzakken voor huis-
vuil, pmd, zacht plastic, textiel,
groenafval en keukenafval. Het
snoeiafval wordt apart opge-
haald.  Daarnaast zullen ze nog
een korting krijgen van ongeveer
20 euro op hun afvalbelasting.
“Op een gemiddelde afvalfactuur
van 120 euro voor een gezin,
wordt er dus een derde be-
spaard”, rekent de Tongerse sche-
pen van Leefmilieu Patrick Jans
(Open Vld). “We hebben geen
moment getwijfeld om toe te tre-
den. Het grootste voordeel is de
besparing op mobiliteit.”
Ook burgemeester Lode Ceyssens
(CD&V) van Meeuwen-Gruitro-
de gelooft in het project. “De 

winst zit in de duurzaamheid en
betere dienstverlening. Er worden
twee extra fracties (keukenafval
en zachte plastics) opgehaald en
het is veel eenvoudiger voor de 
burger om alles op dezelfde dag 
buiten te zetten.”

Limburg.net gaat zijn Lommels 
proefproject Optimo voor de 
gezamenlijke ophaling van alle 
afvalstromen uitbreiden. In 
Ellikom en Wijshagen 
(Meeuwen-Gruitrode) en 
Koninksem en Lauw (Tongeren) 
worden volgend jaar liefst zes 
afvalzakken tegelijk opgehaald. 
Nieuw is de ophaling van 
keukenafval. Nieuw is ook het 
verdwijnen van de bakken in 
deze vier deelgemeenten. Dat 
vermindert de afvalrekening 
met een derde.

In Lommel is de proef met het 
nieuwe ophaalsysteem in april vo-
rig jaar ingevoerd. De zakken met
groenafval, zachte plastics, restaf-
val, textiel en pmd worden om de
veertien dagen met één vrachtwa-
gen opgehaald. In  het sorteercen-
trum van Renovius worden alle 
afvalstromen manueel geschei-
den. Het proefproject duurt twee 
jaar, maar het zal nog zeer moei-
lijk zijn  om het terug te schroeven.
“95 procent van de gezinnen wil 
het nieuwe systeem behouden. 
Amper één procent wil terug naar
het oude systeem”, zegt Kris So-
mers (Limburg.net). “Als we nu 
stoppen in Lommel, hebben we 
een probleem.”
“Nog een bijkomend voordeel is 
dat er veel kleur is in het straat-
beeld op de dag van de ophaling”,
lacht Lommelaar Walter Cre-
mers, voorzitter van Limburg.net.
“Grote voordelen zijn natuurlijk 
de klanttevredenheid en de duur-
zaamheid. We onderzoeken nog

Guy THUWIS

De nieuwe zakjes voor organisch 
keukenafval. FOTO HBVL

HASSELT
Limburgers meest 
verslaafd aan
pesticiden
Van alle Vlamingen zijn de 
Limburgers de grootste gebrui-
kers van pesticiden. Dat besluit
milieugedeputeerde Ludwig 
Vandenhove uit een enquête van
de Vlaamse Milieumaatschappij.
In meer dan de helft van de 
Limburgse tuinen (54%) grijpen
de mensen naar pesticiden om
onkruid, insecten, slakken of 
ongedierte te bestrijden. In gans
Vlaanderen ligt dat net iets 
onder de helft.
De verharde oppervlakten 
(kiezel, kasseien en klinkers) 
worden het meest bespoten, 
vooral met het omstreden 
glyfosaat. Ondanks het verbod
op particulier gebruik, mag het
wellicht kankerverwekkende 
product nog verkocht worden. 
“Gewoon verbieden: verkoop én
gebruik. Het moet duidelijk zijn
voor de burger”, besluit 
gedeputeerde Vandenhove. (gut)

BERINGEN
The College bouwt 
nieuw stadhuis
Beringen heeft de opdracht tot
ontwerp en bouw van een 
nieuw stadhuis gegund aan de
groep The College. Inbegrepen
is de aanleg van de publieke 
ruimte en de woonontwikkeling.
De tijdelijke handelsvereniging
The College bestaat uit Kumpen
Real Estate Development en 
DMI Vastgoed uit Hasselt voor 
het publieke gedeelte en 
Bruoscella uit Sint-Denijs-Wes-
trem als ontwikkelaar voor het
private gedeelte. Het ontwerp is
in handen van UAU collectiv en
Jaspers-Eyers architects. Op de
gemeenteraad van december 
zal de begeleidende overeen-
komst ter goedkeuring worden
voorgelegd en dan kan het 
contract definitief worden 
gesloten. 
Het nieuwe stadhuis komt op de
site van het Sint-Jozefscollege
tussen de Collegestraat en de 
Graaf van Loonstraat. Van 7 tot
en met 9 december kan je in de
raadszaal van het stadhuis op 
de Markt naar de expo ‘Berin-
gen groeit’, voor toekomstbeel-
den, plannen en bijkomende 
toelichting door de projectme-
dewerkers. Alle inwoners 
krijgen hiervoor ook nog een 
uitnodiging in de bus. (rv)

GENK
Tribune op draaiplateau
van sterrenwacht
De ruimte waarin de sterrenkij-
ker van de Genkse sterrenwacht
Cosmodrome staat, is volledig 
vernieuwd en gebruiksvriende-
lijker gemaakt. Zo is er een 
tribune gemonteerd op het 
draaiplateau van de kijker. Dat
maakt dat de bezoekers 
automatisch mee kunnen 
draaien in de richting van het te
observeren doel. De renovatie-
werken kostten 100.000 euro. 
Op de dag van de Wetenschap
(26 november) gaat de ver-
nieuwde sterrenwacht weer 
open en wordt die voorgesteld 
aan het publiek.(cn)

MEEUWEN-GRUITRODE/TONGEREN/LOMMEL

Zes afvalstromen in één keer 
opgehaald in nieuw testgebied

De afvalzakken worden allemaal op dezelfde dag opgehaald en 
achteraf manueel gesorteerd bij Renovius in Overpelt.   Foto SVEN DILLEN

Ook zak voor 
keukenafval in 
Ellikom, Wijshagen, 
Koninksem en Lauw

of we met de winst van de mobili-
teit de kosten van sorteerinstalla-
ties kunnen dekken.”

Korting
Met de uitbreiding van het testge-
bied naar ‘bakkengemeenten’ 
Meeuwen-Gruitrode en Tonge-
ren steekt Limburg.net nog een 
tandje bij. In Meeuwen-Gruitro-
de mogen de containers voor rest-
afval en gft voor een jaar aan de

In Lommel is 95 procent
van de gezinnen 
tevreden over het 
nieuwe systeem. Als we
nu stoppen, hebben we
een probleem

Kris SOMERS
Limburg.net
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